
Saksprotokoll i Styret for Fagskolen i Hordaland - 28.11.2019  
 
Styreleiar fremma nytt punkt 2 i forslag til vedtak som følgjer: 

«Styret ønskjer ein plan for gjennomføring av tiltak og rapportering på denne.» 
 
Representanten Haga fremma nytt punkt 3 i forslag til vedtekter som følgjer: 

«Særlig vil arbeidet med å utvikle ein tydeleg praktisk-pedagogisk plattform bli prioritert. Utviklinga 
vil skje i tett dialog med dei komande fagråda.»  

 
Administrasjonen sitt forslag til vedtak vart samrøystes vedteke saman med styreleiar sitt forslag til punkt 2, 
og representant Haga sitt forslag til punkt 3. 
 
Vedtak 
 
1. Mål- og tiltaksplan for skuleåret 2019/20 vert vedteke slik det kjem fram av saka. 

  
2. Styret ønskjer ein plan for gjennomføring av tiltak og rapportering på denne. 

 
3. Særlig vil arbeidet med å utvikle ein tydeleg praktisk-pedagogisk plattform bli prioritert. Utviklinga 

vil skje i tett dialog med dei komande fagråda. 
 


